



5th stage of the UET Elite Circuit 2024
Gran Premio Della Lotteria - Wednesday 1st May
Agnano (Naples), Italy

Capital Mail profits from Vernissage Grif's misfortunes

The first of the 3 stages at the beginning of May took place on Labour Day in Naples. On the track for a three-horse race in this "Lotteria", the overwhelming favourite **Vernissage Grif** was at fault on the first turn, and suffered the wrath of the gaited judges.

Credited with two points, including one for participation, he was only able to move up one place in the provisional rankings to 6th. **Capital Mail** resisted the attacks of his rivals at the finish line, in particular the Swedish horse **Night Brodde**, who finished second.

Antonio Di Nardo's partner, who was disqualified at Cagnes-sur-Mer, has made great progress with his total of 23 points. He is now positioned at the foot of a podium still dominated by **Go On Boy**, **Idao de Tillard** and **Vivid Wise As**.

UET Elite Circuit 2024 ranking after stage 5

Updated on Thursday 2 May 2024

Rank	Horse	Report points	Points of 1.05.24	TOTAL
1 st	GO ON BOY	37	0	37
2 ^e	IDAO DE TILLARD	31	0	31
3 ^e	VIVID WISE AS	28	0	28
4 ^e	CAPITAL MAIL	8	16	24
5 ^e	EMERAUDE DE BAIS	19	0	19
6 ^e	VERNISSAGE GRIF	15	2	17
7 ^e	HOKKAIDO JIEL	16	0	16
8 ^e	AMPIA MEDE SM	12	0	12
9 ^e	HOOKER BERRY	11	0	11
10 ^e	INMAROSA	10	0	10

If the same total points, see article 5.4 of the regulations for the ranking.

6th stage: Saturday 4 May 2024: Paralympiatravet - Åby, Sweden

7th stage: Sunday 5 May 2024: Finlandia Ajo - Vermo (Helsinki), Finland

Link to follow the general ranking of this edition, to download the rules with their scale, the arrangements for the final which will take place in France on the **Paris-Vincennes** racecourse on **Friday 11 October alongside the UET Grand Prix**: www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/
Contact: UET secretariat - 15 Bd de Douaumont- 75017 Paris - tel. 33(0)149771403 - uet@letrot.com

EUROPEAN TROTting UNION

15 Bd de Douaumont - 75017 Paris
uet@letrot.com - www.uet-trot.eu



5^{ème} étape de l'UET Elite Circuit 2024
Gran Premio Della Lotteria – Mercredi 1er mai
Agnano (Naples), Italie

Capital Mail profite des malheurs de Vernissage Grif

La première des 3 étapes de ce début du mois de mai s'est déroulée le jour de la Fête du travail à Naples. En piste pour un coup de trois dans cette «Lotteria», le grandissime favori **Vernissage Grif** s'est montré fautif dans le premier tournant, subissant alors les foudres des juges aux allures.

Crédité de deux points, dont un de participation, il n'a pu que gagner un rang au classement provisoire, se retrouvant en 6^e position. **Capital Mail** a résisté aux attaques dans la ligne d'arrivée de ses concurrents, notamment du cheval suédois **Night Brodde** qui se classe à la deuxième place.

Le partenaire d'Antonio Di Nardo, qui avait été disqualifié à Cagnes-sur-Mer, fait une belle progression avec son total de 23 points. Il se positionne désormais au pied d'un podium toujours dominé par **Go On Boy**, **Idao de Tillard** et **Vivid Wise As**.

Classement de l'UET Elite Circuit 2024 après la 5^{ème} étape
Actualisé le jeudi 2 mai 2024

Rang	Cheval	Report points	Points du 1.05.24	TOTAL
1 ^{er}	GO ON BOY	37	0	37
2 ^e	IDAO DE TILLARD	31	0	31
3 ^e	VIVID WISE AS	28	0	28
4 ^e	CAPITAL MAIL	8	16	24
5 ^e	EMERAUDE DE BAIS	19	0	19
6 ^e	VERNISSAGE GRIF	15	2	17
7 ^e	HOKKAIDO JIEL	16	0	16
8 ^e	AMPIA MEDE SM	12	0	12
9 ^e	HOOKER BERRY	11	0	11
10 ^e	INMAROSA	10	0	10

Si même total de points, voir l'article 5.4 du règlement pour l'établissement du classement.

6^{ème} étape : samedi 4 mai 2024 : Paralympiatravet - Åby, Suède

7^{ème} étape : dimanche 5 mai 2024 : Finlandia Ajo – Vermo (Helsinki), Finlande

Lien pour suivre le classement général de cette édition, pour télécharger le règlement avec son barème, les dispositions de la finale qui aura lieu en France sur l'hippodrome de **Paris-Vincennes le vendredi 11 octobre en parallèle du Grand Prix de l'UET** : www.uet-trot.eu/uet-elite-circuit/

Contact : UET secrétariat - 15 Bd de Douaumont – 75017 Paris – tél. 33(0)149771403 – uet@letrot.com

UNION EUROPEENNE DU TROT

15 Bd de Douaumont – 75017 Paris
uet@letrot.com – www.uet-trot.eu